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BILAGA 8 

Motion från Arvid Egeland 
 
Jag vill lyfta frågan om en Vägbom att användas i avskräckande syfte som ska placeras 
vid infarten till området. 
 
Vårt område har en stor fördel med att vi endast har en väg in och ut och det är alltid en 
speciell känsla om man kör och märker en kraftig bom som kan bli stängd om man har för 
avsikt att göra något dumt inom området när det då är möjligt för alla att fälla bommen. 
 
Kanske inte låsa den men det räcker med känslan av att den finns. 
 
Vi har detta i Söderhamn och detta har drastiskt minskat söndagstrafiken som bara är 
nyfikna och inga båtstölder har hänt sen bommen kom upp. 
 
Vi har även en skylt som säger att bommen kan bli låst när som helst. 
 
Kostnaden för detta är troligen försumbar jämfört med dom stölder vi undviker. 
 
Bommen skall även kompletteras med tydlig skylt att området är privat och bommen kan 
vara låst. 
 
Total kostnad bör hamna kring 25000-30000 med montering.                                                                            
 
Med vänliga hälsningar 
Arvid Egeland 
 
Inkom till föreningen november 2019. 
 
 
 

Styrelsens svar till inkommen motion 
 
Styrelsen har på sitt möte den 28 januari 2020 diskuterat för- och nackdelar med att sätta 
upp en vägbom.   
En fördel kan vara att den verkar avskräckande för ev. tjuvar som inte vet om bommen 
kommer att vara låst när de åkt in i området. Hur stor denna effekt kan ha har styrelsen 
ingen uppfattning om. 
Vi samtal med Trafikverket som ger ett årligt vägbidrag på ca. 14 000 kronor så informerar 
de att om en vägbom monteras så kommer inget vägbidrag att utbetalas. Detta gäller 
oavsett om bommen aldrig kommer att stängas/låsas. För att bidrag skall betalas ut så ska 
vägen vara öppen för alla utan att det finns någon tvekan därom. Detta krav uppfylls inte 
om det finns en vägbom även om den är öppen. Föreningen har även erhållit ett större 
vägbidrag från Trafikverket på över 100 000 kronor, i tillägg det årliga, vid upprustningen 
av de belagda delarna för några år sedan. 
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BILAGA 8 

Styrelsen anser att föreningen ska undvika att förlora årligt vägbidrag som även kan vara 
svårt att få tillbaka om det en gång har förlorats samt även undvika att förlora eventuella 
framtida engångsbelopp 
 
Styrelsen anser därför att stämman inte skall anta förslaget om att sätta upp en vägbom. 
 


